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                                           PROTOKÓŁ NR XVII/2012 
                                     z przebiegu obrad XVII sesji Rady Miejskiej Choszczna, 
                                     która odbyła się 06 marca 2012r. w sali narad 
                                     Ośrodka Sportowo  - Wypoczynkowego w Choszcznie 
                                     przy ul. Sportowej 1. 
 
 
W sesji uczestniczyło 18 radnych. 
Radni nieobecni usprawiedliwieni: 

1) p. Teresa Kasior 
2) p. Beata Mitera 
3) p. Sylwester Stefański 

 
Porządek sesji:  

1. Otwarcie obrad 
2. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Miejskiej. 
3. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

- druk 143 w sprawie nadania Statutu Miejsko – Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej  
w Choszcznie. 
-  druk 145 w sprawie zmian budżetu na rok 2012, 
- druk 144 zmieniająca uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Choszczno na lata 2012-2023, 
- druk 146 w sprawie emisji obligacji Gminy Choszczno oraz zasad ich zbywania, nabywania 
i wykupu, 
- druk 147 w sprawie stanowiska Rady Miejskiej w Choszcznie dotyczącego odmowy 
udzielenia przez Krajową Radę Radiofonii Telewizji koncesji na nadawanie na platformie 
cyfrowej telewizji naziemnej (multiplecie cyfrowym) dla nadawcy TV Trwam, 
-  druk 148 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, działki 88/2,89/3 i 89/4, 
położonych w obrębie nr 2 ewidencji gruntów m. Choszczno, 
- druk 149 w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków  dla Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. 
w Choszcznie na okres od dnia 5 kwietnia 2012 r. do dnia 4 kwietnia 2013r., 
-  druk 150  w sprawie przystąpienia Gminy Choszczno do realizacji projektu pod nazwą:  
„Internet dla Ciebie” wnioskowanego w ramach Programu Operacyjnego Innowacyjna 
Gospodarka. 
     4.  Rozpatrzenie skargi na Burmistrza Choszczna. 
     5.  Sprawozdanie BOSS z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na  
           poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 
           jednostkę samorządu terytorialnego za 2011 r. 
     6.   Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Miejskiej Choszczna za rok 2011. 
     7.   Sprawozdanie Burmistrza z pracy między sesjami i wykonania uchwał RM. 
     8.   Interpelacje i zapytania radnych. 
     9.   Wolne wnioski i informacje. 
     10.   Zakończenie obrad. 
 
Przebieg sesji: 
Ad  1.  Pan  Bogusław Szymański Przewodniczący Rady Miejskiej o godzinie 14:00 otworzył 
obrady XVII sesji Rady Miejskiej Choszczna. 
Na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach bierze udział 18 radnych, co 
upoważnia Radę do podejmowania prawomocnych uchwał. 
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Następnie przywitał  radnych, p. Roberta Adamczyka Burmistrza Choszczna wraz  
z pracownikami, zaproszonych gości, sołtysów zwłaszcza p. Lucynę Pakuła nowo wybraną 
sołtys i przewodniczących zarządów osiedli, media i uczestniczących w sesji mieszkańców 
gminy. 
Na sekretarza obrad wyznaczył radną p. Anettę Bikowską. 
Zmiany do porządku sesji zaproponował Pan Robert Adamczyk Burmistrz Choszczna 
proponując wycofanie projektu uchwały na druku 146, a prosi o wprowadzenie do porządku: 
-  projekt uchwały na druku 151 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 
- druk 152 w sprawie w sprawie zabezpieczenia spłaty długoterminowego kredytu 
zaciągniętego na lata 2012 – 2020, 
- druk 153  o zmianie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków od nieruchomości, 
opłaty od posiadania psów, podatku rolnego i podatku leśnego oraz opłaty targowej w drodze 
inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
 Pan Paweł Nahorski zaproponował, aby dyskusja na temat kredytu odbyła się przed 
zmianami do budżetu. 
Pan Kalina- prawnik Gminy wyjaśnił, że dyskutować można, ale uchwala się wpierw budżet, 
a później kredyt. 
Pan Nahorski wycofał swój wniosek, a pan Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod 
głosowanie wycofanie projektu uchwały na druku 146. Radni zagłosowali: 18 głosów „za”. 
Za wprowadzeniem do porządku obrad druku nr 151 głosowało 12 radnych, 6 głosów 
„wstrzymujących się”, za projektem uchwały na druku 152 głosowało 13 radnych„za”,  
4 radnych „wstrzymało się”, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu, za wprowadzeniem druku 
nr 153 głosowało 18 radnych. 
 
Ad 2. 
W tym punkcie radni zatwierdzili protokół z XVI sesji Rady Miejskiej bez odczytywania, 
uwag nikt nie zgłosił, głosami 18 „za” przyjęto protokół. 
 
Ad 3. Rozpatrywanie projektów uchwał: 
- projekt uchwały na druku143 w sprawie nadania Statutu Miejsko- Gminnemu Ośrodkowi 
Pomocy Społecznej w Choszcznie przedstawił p. Robert Adamczyk Burmistrz Choszczna 
informując radnych, że z dniem 1 stycznia 2012 roku weszła w życie ustawa o wspieraniu 
rodziny i pieczy zastępczej, która nakłada na Gminę obowiązek realizacji nowych zadań 
własnych. Zmiana statutu Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Choszcznie 
jest związana z realizacją tej ustawy. Proponowany projekt uchwalenia tekstu jednolitego 
porządkuje statut uwzględniając dotychczasowe zmiany oraz dodaje nowe zadania. 
Autopoprawka w §6 ust1 pkt.19 zamiast słowo „socjoterapeutycznych” zmieniamy na 
„ środowiskowe”.  Dyskusji nad projektem nie było. Głosami radnych 18 „za” uchwała została 
podjęta. Uchwała nr XVII/152/2012. 
 
- druk nr 145 w sprawie zmian budżetu na rok 2012 przedstawiła p. Barbara Król  Skarbnik 
Gminy, poinformowała radnych o proponowanych zmianach w budżecie na rok 2012. 
Wprowadziła autopoprawki wycofując zwiększone wydatki w pkt. 2 należy wykreślić zadanie 
inwestycyjne dotyczące budynku dworca kolejowego, 100 tyś. zł. należy skreślić z ChTBS 
Dla zbilansowania całości uchwały należy wprowadzić inne kwoty. Pani Skarbnik podała 
radnym wszystkie zmiany w liczbach. Strona dochodowa zwiększa się o prognozę wpływów 
w zakresie zwiększenia podatku od nieruchomości, zmniejsza się prognozę wpływów  z tytułu 
dochodów majątkowych uwzględniając mały popyt na oferowane do sprzedaży przez Gminę 
nieruchomości w roku 2011 i nadal utrzymujący się kryzys gospodarczy.  Zmniejszenie planu 
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wydatków w pozycji wynagrodzeń  w wyniku zmniejszenia zatrudnienia w Urzędzie. 
Zwiększenie planu wydatków majątkowych proponuje się następujące tematy: - urządzenie 
placu zabaw w miejscowości Radaczewo, zakup i montaż urządzeń do monitoringu miasta, 
opracowanie projektów kanalizacji sanitarnej w Krzowcu i Kołkach, wykonanie schodów 
ewakuacyjnych przy hoteliku ChDK. Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.  
Pan Piotr Nahorski – zabierając głos w dyskusji wspomniał, że na Komisjach była mowa  
o obligacjach, a teraz jest kredyt i cała lista nieruchomości z zabezpieczeniem hipoteki. 
Otrzymujemy zobowiązania, pomimo sprzedaży PEC-u. Minęły dwa miesiące od uchwalenia 
budżetu i teraz zdejmujemy nieruchomości, które nie możemy sprzedać , bo je zastawiamy. 
Wskaźniki w budżecie były fikcją. Kredyt spłacany kredytem nie pozwoli dalej tak 
funkcjonować tej Gminie. Mija termin składania wniosków na program „Mój Rynek”   i nie 
ma wzmianki na ten temat w projekcie  budżetu.. Jesteśmy przeciwni w podjęciu tej uchwały. 
Pan Robert Adamczyk odniósł się do wypowiedzi radnego Piotra Nahorskiego wyjaśniając, 
że obligacje były za drogie i kredyt jest korzystniejszy. Działki były wystawiane do sprzedaży 
i nie sprzedano. Do programu „Mój rynek” wniosek będzie złożony. 
Pan Piotr Nahorski uważa, że na koniec roku radni nie zostali poinformowani o długach i nie 
zapłaconych fakturach przez Gminę. 
Pan Burmistrz wyjaśnił, że sesja budżetowa była wcześniej i nie wiadomo było, kiedy 
wpłynął pieniądze ze sprzedaży Pec-u. 
W tym miejscu nastąpiła wymiana zdań  w dyskusji nad finansami Gminy. 
Pan Remigiusz Szczęsny zabrał głos w imieniu klubu uważając, że sytuacja Gminy jest 
tragiczna, co wynika z wykazu zobowiązań Gminy, jest duża kwota przy zakupie energii, czy 
dostawca odstąpi od odsetek karnych. Radny poinformował, że głos klubu będzie przeciwny.  
Dyskusję zakończono i p. Bogusław Szymański poddał ten projekt uchwały pod głosowanie, 
„za” uchwałą głosowało 10 radnych, „przeciw’ było 7, jeden radny wyszedł z sali obrad. 
Uchwała została podjęta.   Uchwała nr XVII/153/2012.   
 
- projekt na druku 144 zmieniający uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Choszczno na lata 2012 – 2023 przedstawiła p. Skarbnik wyjaśniając 
potrzebę uchwalenia tej uchwały w związku z proponowaną zmianą uchwały budżetowej na 
rok 2012, jak również w związku ze zmianą kwot na realizację przedsięwzięć, w gestii organu 
stanowiącego jest dokonanie stosownych zmian w przedmiotowej uchwale o „WPF”. Zatem 
uwzględniając zmiany budżetu należy wprowadzić odpowiednie zmiany do załącznika w 
sprawie uchwalenia „WPF”. Po zmianach w budżecie Pani Skarbnik poinformowała radnych 
o autopoprawkach wprowadzonych w tej uchwale.  Radni dyskusji nie podjęli. Radni głosami 
9 „za”, przy 7 „przeciwnych”, 2 osoby nie brały udziału w głosowaniu. Uchwała została 
podjęta. Uchwała nr XVII/154/2012. 
 
- druk 151 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. Przedstawiła pani Skarbnik 
informując o zamiennej propozycji za uchwałę o obligacjach, które były dla Gminy nie 
korzystne. Dyskusji nie było. Radni głosowali: 11 głosów „za” i 7 głosów „przeciwnych”. 
Uchwała została podjęta. Uchwała nr  XVII/155/2012. 
 
- druk nr 147 w sprawie stanowiska Rady Miejskiej w Choszcznie dotyczącego odmowy 
udzielenia przez Krajową Radę Radiofonii Telewizji koncesji na nadawanie na platformie 
cyfrowej telewizji naziemnej (multiplecie cyfrowym) dla nadawcy TV Trwam. Przedstawił p. 
Piotr Nahorski przedstawiciel wnioskodawców. Projekt przedstawiony przez klub radnych  
Forum Samorządowe. Podjęcie  ww. uchwały  jest niezbędne w celu  wyrażenia stanowiska 
przez organ  stanowiący  Gminy Choszczno w sprawie   uniemożliwienia , poprzez odmowę 
udzielenie przez KRRiT koncesji na nadawanie na pierwszym multiplexie cyfrowym dla  TV 
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Trwam ,  możliwości powszechnego odbioru  programów  tej telewizji. Należy zwrócić 
uwagę, że  każdy obywatel ma prawo  dokonać wyboru programów , które chce oglądać w 
telewizji i  nie powinna mieć miejsca sytuacja, w której organ państwowy ogranicza swobodę 
tego wyboru, kierując się co najmniej niejasnymi przesłankami. 
Pan Roman Czapiewski zabrał głos w dyskusji wyjaśniając, że nie jest przeciwny telewizji 
TRWAM, ale uważa, że Rada nie powinna się tym zajmować, gdyż sprawa jest w sądzie. 
Więcej dyskusji nie było. Uchwałę przegłosowano 12 głosami „za”, 2 głosy „przeciwne”, 
 3 „wstrzymujące się”. Uchwała została podjęta. Uchwała nr XVII/156/2012. 
 
Przewodniczący obrad p. Bogusław Szymański ogłosił 10 min przerwy. Godz. 15:30. 
Po przerwie godz. 15:45. Wznowiono obrady. 
 
- druk nr 148  w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, działki 88/2,89/3 
 i 89/4, położonych w obrębie nr 2 ewidencji gruntów m. Choszczno. Przedstawił p. Robert 
Adamczyk informując radnych o  błędnie wpisaną sentencją w §6 „Uchwała wchodzi w życie 
po upływie czternastu dni licząc od daty ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Zachodniopomorskiego” został wprowadzony nowy zapis „Uchwała wchodzi w życie  
z dniem podjęcia”, dodatkowo na prośbę Urzędu Wojewódzkiego zostały wykreślone: §2, 
który regulowany jest przez ustawę o gospodarce nieruchomościami i §3, który zostanie 
zapisany w protokole z przetargu. 
Przedłożony projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, której 
wartość przekracza 500 tys. zł (zgodnie z uchwałą Nr XLI/322/2006 Rady Miejskiej w 
Choszcznie z dnia 20 lipca 2006 r. w sprawie określenia zasad gospodarowania 
nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy). Radni dyskusji nie podjęli. Głosami 18 
„za”. Uchwała została podjęta.  Uchwała nr XVII/157/2012. 
 

- druk nr 149 w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków  dla Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. 
w Choszcznie na okres od dnia 5 kwietnia 2012 r. do dnia 4 kwietnia 2013r. Przedstawił p. 
Robert Adamczyk Burmistrz Choszczna omawiając potrzebę uchwalenia tej uchwały. W dniu 
25.01.2012 r. Miejskie Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o.  w Choszcznie 
przedłożyło Burmistrzowi Choszczna wniosek o zatwierdzenie taryf za zbiorowe zaopatrzenie 
w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na okres od dnia 5 kwietnia 2012 r. do dnia 4 
kwietnia 2013 r. Do wniosku Spółka dołączyła szczegółową kalkulację cen i stawek opłat 
oraz aktualny wieloletni plan modernizacji i rozwoju urządzeń wodociągowych  
i kanalizacyjnych. Burmistrz Choszczna sprawdził czy taryfy i plan zostały opracowane 
zgodnie z przepisami ustawy oraz  zweryfikował planowane koszty Spółki pod względem 
celowości ich ponoszenia. W związku z pozytywnym wynikiem weryfikacji przedkładam 
Radzie Miejskiej projekt uchwały o zatwierdzeniu przedmiotowych taryf. Uzasadnienie do 
taryfy zostało dostarczone wszystkim radnym w trakcie Komisji. Przewodniczący otworzył 
dyskusję:  p. Józef Sakowski – zapytał dlaczego dwa razy jest pobierana kwota za odczyt, 
osobno woda i osobno ścieki. Radny uważa, że podwójnie obciążany jest klient na to samo. 

p. Konrad Bil Prezes MPGK w Choszcznie –  wyjaśnił, że po raz pierwszy przedsiębiorstwo 
skorzystało z Urzędu Kontroli Konsumentów i sprawdzono czy należycie naliczane są koszty 
i czy klienci są prawidłowo obciążani. Abonament za usługę jest dzielony po połowie  za 
pobór wody i odprowadzenie ścieków. Abonament jest dzielony na pół. Nie jest więc 
podwójne naliczanie, to jest pełen abonament. Jednym składnikiem abonamentu jest 
utrzymanie urządzeń w gotowości. Suma tej gotowości jest podzielona na odbiorców. 
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p. Piotr Nahorski – zabrał głos w dyskusji mówiąc, że Gmina zleca prace w zakresie 
wodociągowym, opracowuje projekty. Pytał czy to zostanie aportem przyjęte do spółki jako 
wartość niematerialna, a Gmina zapłaci VAT. Czy w taryfie jest są kwoty kosztów 
opracowanych projektów np. w Piaseczniku. 

p. Burmistrz odpowiedział, że Gmina nie zleciła dokumentacji na  odprowadzania ścieków w 
Piaseczniku. Wszystkie dokumentacje  zrobione wcześniej będą przekazane aportem, bo jest 
to wartość, którą Gmina poniosła. 

p. Piotr Nahorski stwierdził, że 260 tyś jest jeszcze do zapłaty i rozumie, że to aportem Gmina 
przekaże do przedsiębiorstwa, a spółka nie zaznaczyła tego w taryfie. 

p. Konrad Bil wyjaśnił, że plany remontowe można zawsze zmienić  w taryfie,  dokumentacji 
w taryfie nie ma. 

P Piotr Nahorski zapytał jaka jest logika w zlecaniu przez Gminę projektów, później 
przekazanie aportem przedsiębiorstwu i jednocześnie płacenie 23% VAT. 

p. Burmistrz odpowiedział, że dotychczas Gmina zlecała dokumentacje i wybudowała 
wodociągi, bo przedsiębiorstwo planu nie przedstawiło, a teraz go ma i już samo będzie 
zlecało dokumentacje. Faktycznie dokumentacja przekazana aportem do spółki jest obciążona 
podatkiem VAT. 

p. Józef Sakowski zapytał czy w bloku poszczególni mieszkańcy będą obciążani taryfą? 

p. Konrad Bil  wyjaśnił, że jest licznik główny na wejściu na blok i abonament jest naliczany 
od licznika głównego. 

p. Piotr Nahorski – apeluje do Burmistrza, aby Gmina nie opracowywała żadnej 
dokumentacji. 

 p. Burmistrz odpowiedział, że Gmina nie zleciła żadnej dokumentacji ostatnia dokumentacja 
dotyczyła Suliszewa. 

P. Remigiusz Szczęsny zapytał, co miał  wpływ na taki wzrost cen wody ok. 12%  
i odprowadzenie ścieków 10%? 

p. Konrad Bil odpowiedział, że koszty paliwa rosną, to wynika z przeniesienia kosztów 
 i wstawienie ich w tabele daje takie kwoty. 

 Na tym dyskusję zakończono. Radni głosowali: 12 głosów „za”, 3 głosy „przeciwne”, 3 głosy 
„wstrzymujące się”. Uchwała została podjęta.  Uchwała nr XVII158/2012 
 

- druk nr 150 w sprawie przystąpienia Gminy Choszczno do realizacji projektu pod nazwą: 
„Internet dla Ciebie” wnioskowanego w ramach Programu Operacyjnego Innowacyjna 
Gospodarka. Przedstawił p. Robert Adamczyk Burmistrz. Realizacja projektu ma na celu 
zapewnienie dostępu do Internetu dla osób zagrożonych wykluczeniem cyfrowym z powodu 
trudnej sytuacji materialnej lub niepełnosprawności. Penetracja Internetu szerokopasmowego 
w Polsce jest znacznie niższa od średniej europejskiej. Szczególnie niekorzystnie sytuacja 
wygląda wśród rodzin o najniższych dochodach. W sposób znaczący zawęża to krąg 
potencjalnych odbiorców usług i treści cyfrowych. Jego rozszerzenie – przy uwzględnieniu 
konieczności prowadzenia szerokiego zakresu szkoleń i działalności promocyjnej –  
przyczyni się do znaczącego wzrostu popytu na te treści i usługi, a tym samym – pozytywnie 
wpłynąć na rozwój rynku usług cyfrowych w Gminie Choszczno. 

Grupy docelowe projektu (mieszkańcy gminy spełniający warunki do udzielenia pomocy) 
zostaną zidentyfikowane przez współpracę z Miejsko – Gminnym Ośrodkiem Pomocy 
Społecznej w Choszcznie. Wsparcie będzie przeznaczone na zapewnienie dostępu do 
Internetu oraz serwisowanie urządzeń, a także na przeprowadzenie niezbędnych szkoleń dla 
osób zagrożonych wykluczeniem cyfrowym – przy uwzględnieniu konieczności zapewnienia 
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odpowiednich warunków użytkowania przez grupy docelowe.   Burmistrz prosi o podjęcie 
uchwały. W dyskusji głos zabierali: 
p Piotr Nahorski zapytał, czy to prawda, że musimy w budżecie znaleźć 800 tyś zł. aby 
przystąpić do tego programu. 
p. Adam Andriaszkiewicz Zastępca Burmistrza odpowiedział, że obecnie nie ma takiej 
potrzeby, dopiera w trakcie realizacji. 
p. Paweł Nahorski zapytał w jakim okresie czasu ma się spłacić ten program? 
p. A.  Andriaszkiewicz   w ciągu trzech lat musi się to zamknąć na zero, z dzierżawy ma się 
zwrócić 15% można sfinansować rzeczowym świadczeniem na rzecz projektu. 
p. Piotr Nahorski zapytał kto będzie zamykał i otwierał świetlice gdzie będzie bezpłatny 
Internet. 
p. A. Andriaszkiewicz wyjaśnił, że w programie jest ujęta obsługa wraz z kosztami 
osobowymi. Punkty będą utrzymywane przez lat 8. 
Na tym dyskusję zakończono. Radni zagłosowali: głosami 5 „za”, 8 „przeciw”,  
5 „wstrzymujących się”. Radni uchwały nie podjęli.  
  
- druk 152 w sprawie w sprawie zabezpieczenia spłaty długoterminowego kredytu 
zaciągniętego na lata 2012 – 2020,  przedstawił  p. Robert Adamczyk Burmistrz Choszczna, 
są to nieruchomości na które nie ma chętnych.  
p. Stefan Szemlij zgłosił wniosek, aby do czerwca b. r.  Pan Burmistrz przygotował 
 i opracował program naprawczy Gminy Choszczno. 
p. Szczęsny zaproponował, aby w wolnych wnioskach głosować nad tym wnioskiem. 
Nad tym projektem dyskusja została zakończona. W głosowaniu radni zdecydowali: 11 
głosów „za”, 7 głosów „przeciwnych”. Uchwała została podjęta. Uchwała nr XVII/159/2012 
 
- projekt uchwały na druku nr 153  o zmianie uchwały w sprawie zarządzenia poboru 
podatków od nieruchomości, opłaty od posiadania psów, podatku rolnego i podatku leśnego 
oraz opłaty targowej w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso przedstawił p. Burmistrz dodając, że Rada gminy może 
zarządzić pobór podatku od nieruchomości, opłat lokalnych: targowej, od posiadania psów, 
 a także podatku rolnego i podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określić 
inkasentów, wysokość wynagrodzenia za inkaso – o czym stanowią przepisy art. 6 ust. 12 
oraz art. 19 pkt 2 ustawy z dnia 12 stycznia 1991 roku o podatkach i opłatach lokalnych. 
Zmiana uchwały spowodowana jest rezygnacją dotychczasowego inkasenta i wyborem 
nowego sołtysa. W przedkładanej uchwale na terenie sołectwa Witoszyn wyznacza się 
inkasenta Panią Lucynę Pakuła, która wyraziła zgodę na pełnienie tej funkcji.  Radni  dyskusji 
nie podjęli i w głosowaniu 18 głosami „za” uchwała została podjęta. 
 Uchwała nr XVII/160/2012 
 
Ad 4. Rozpatrzenie skargi na Burmistrza Choszczna. 
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował, aby skargę rozpatrzyła Komisja Rewizyjna i 
złożył wniosek o przekazanie jej do Komisji. W głosowaniu za wnioskiem radni zagłosowali 
18 „za”. 
 
Ad 5.  Sprawozdanie BOSS z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 
jednostkę samorządu terytorialnego za 2011 r. 
P. Bogusław Szymański przypomniał radnym, że sprawozdanie było omawiane na 
Komisjach. Radni dyskusji nie podjęli. 
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Ad 6. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Miejskiej Choszczna za rok 2011. 
W tym punkcie kolejno przedstawiciele Komisji złożyli sprawozdanie z działalności za 2011 
rok. 
 
Ad 7.  Sprawozdanie Burmistrza Choszczna z pracy miedzy sesjami i wykonania uchwal 
Rady Miejskiej – sprawozdanie było analizowane przez Komisje Rady. Radni do 
sprawozdania uwag nie zgłosili 
. 
 Ad 8.  Interpelacje i zapytania radnych: 
p. Remigiusz Szczęsny zapytał p. Burmistrza czy jest konieczne oświetlenia wokół jeziora 
przez cała noc i czy można wyłączać? 
p. Burmistrz odpowiedział, że jest możliwe wyłączanie. 
p. R. Szczęsny pyta czy komin na PEC jest własnością Gminy i jakie inne części należą do 
Gminy, czy jest dzierżawa. 
 p. Burmistrz poinformował, że radni dostali wykaz nieruchomości przy sprzedaży PEC 
 i    spółka PEC dzierżawi majątek Gminy oraz  za niego płaci. W umowie dzierżawy 
nieruchomości należą do Gminy. 
p. Piotr Nahorski kto pobiera pożywki z dzierżawy za anteny na kominie? 
p. Burmistrz odpowiedział, że w dalszym ciągu PEC. 
p. Paweł Nahorski  czy mogę dostać wykaz dokumentacji opracowywanej przez Gminę   
w ramach Wieloletniego Planu Modernizacji Urządzeń  przekazanej do MPGK. 
p. Burmistrz odpowiedział, że takie zestawienie pan radny dostanie. 
 
 Ad 9.Wolne wnioski i informacje. 
W tym miejscu p. Przewodniczący Rady zaproponował głosowanie nad wnioskiem p. radnego 
Stefana Szemlija. 
p. Nahorski zapytał w jakim trybie ma odbywać się ten plan naprawczy? Nie możemy 
Burmistrza zobowiązać. Należy przygotować taki  plan, ale w formie uchwały. 
p. S. Szemlij wycofał  swój wniosek. 
Pan Bogusław Szymański odczytał wniosek Klubu Centrum Samorządowe do Burmistrza   
w sprawie pracy prawnika w Urzędzie Miejskim. Jest prośba, aby zatrudnić jednego radcę 
prawnego.  
 
W związku z katastrofa kolejową minutą ciszy Radni uczcili pamięć osób, które zginęły. 
 
 Ad 10.   Wobec wyczerpania porządku sesji p.  Bogusław Szymański Przewodniczący Rady 
Miejskiej zamknął obrady XVII sesji Rady Miejskiej Choszczna, dziękując wszystkim za 
udział. 
Przebieg sesji został nagrany na płytę CD. Sesję zakończono o godzinie 16:20. 
Protokołowała A. Fic-Łasowska. 
 
 
                                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
                                                                                   Bogusław Szymański 


